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     Protokół nr 19/2012  

z  XIX sesji Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie 

w dniu 30 lipca 2012r. 

XIX sesja Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie  rozpoczęła się o godz.8.00 w 

sali Domu Kultury w Miasteczku Krajeńskim. Przewodnicząca Rady  M. Włodarczyk 

otworzyła posiedzenie i powitała wszystkich przybyłych. W  sesji wzięło udział 14 

radnych. Radna K.Krupa – nieobecna usprawiedliwiona. Przewodnicząca stwierdziła, 

że wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi  to quorum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji - listy obecności radnych oraz 

gości w załączeniu.  

Porządek obrad : 

1. Sprawy regulaminowe: 

- otwarcie sesji, 
- stwierdzenie quorum, 
- informacja nt. porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z obrad XVIII sesji Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia  

27 czerwca 2012 r. 

3. Interpelacje i zapytania radnych. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian do Planu Odnowy Miejscowości 

Grabówno na lata 2010-2017, zatwierdzonego uchwałą Nr XLI/205/2010  Rady 

Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia 24 września 2010r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2012 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Miasteczko Krajeńskie na lata 2012-2024 

9. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone przez radnych i sołtysów. 

10. Sprawy różne, wolne wnioski. 

11. Ustalenie terminu następnej sesji Rady Gminy. 

12. Zakończenie. 
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W sprawie przedstawionego porządku obrad nikt z obecnych nie zabrał głosu. 

 

Ad.2.  

Przewodnicząca Rady w sprawie przyjęcia protokołu z obrad XVIII sesji Rady 

Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia 27 czerwca 2012 roku poprosiła o wypowiedź 

sekretarza sesji radną Świadek. 

Radna Świadek powiedziała, że z  protokołem się zapoznała i prosi o jego przyjęcie 

bez czytania.  

Głosowanie: 14 głosów „za” na 14 obecnych radnych 
 

Ad.3. 

Nikt z radnych nie zabrał głosu.  

Ad.4.  

Przewodnicząca Rady M. Włodarczyk powiedziała, że w minionym okresie oprócz 

dyżurów w urzędzie gminy brała udział w festynie ekologicznym, czyli w otwarciu 

oczyszczalni ścieków w Brzostowie.  

Ad.5. 

Wójt T.Dąbrowski  przedstawił wszystkim zarządzenia wydane w minionym okresie. 

Następnie powiedział, że w minionym okresie zajmowaliśmy się głównie likwidacją 

szkód poburzowych. Pierwsza burza 30 czerwca – połamane drzewa, udrażnianie 

dróg, wypompowywanie wody, gdzie byli zaangażowani pracownicy urzędu oraz 

wszystkie jednostki straży. Tak było się już od 30 czerwca i właściwie przez cały 

lipiec;  9.07 – podpisaliśmy w banku umowę kredytową o której była mowa na 

poprzedniej sesji; 11.07 – podpisaliśmy w Urzędzie Marszałkowskim umowę na małe 

projekty;  22.07 – odbyła się w naszej gminie impreza ekologiczna tzw.  drzwi otwarte 

nowej oczyszczalni ścieków - impreza informacyjna dla mieszkańców, 

zainteresowanie było spore, bo było ponad 100 osób; 23.07 – odbyło się walne 

zebranie członków LGD i prezentacja nowo wybranego dyrektora tego 

stowarzyszenia;  26.07 – obchody Święta Policji w Pile; 27.07 – posiedzenie w Pile z 

przedstawicielami Urzędu Marszałkowskiego na temat ochrony powietrza i emisji 

szkodliwych substancji. Poza tym normalna praca urzędu. 

Ad.6. 

Na temat uchwały w sprawie  zatwierdzenia zmian do Planu Odnowy Miejscowości 

Grabówno na lata 2010-2017, zatwierdzonego uchwałą Nr XLI/205/2010  Rady 

Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia 24 września 2010r. wójt T.Dąbrowski 
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powiedział, że Plany Odnowy Miejscowości uchwalane są przez Radę na wniosek 

ruchów inicjatywnych poszczególnych wsi. Na podstawie tych wskazówek 

formułowane  są wnioski do Urzędu Marszałkowskiego. Zgodnie z procedurą 

przeprowadzono konsultacje z mieszkańcami, gdzie na zebraniu wiejskim wsi 

Grabówno doprecyzowano zapisy. Teraz przyszła kolej na zatwierdzenie tego przez 

Wysoką Radę. 

 

R. Chmielnicki- pracownik urzędu ds. inwestycji powiedział, że ta zmiana jest czysto 

formalna, ponieważ jest konieczność szczegółowego opisu zakresów wszystkich 

zadań i ich skorygowanie. Plan ten jest dokumentem otwartym i w każdej chwili 

można go modyfikować, ale teraz mamy już go chyba dokładnie  dopracowanego.   

W śród wielu zawartych zadań  tego planu R. Chmielnicki wymienił także budowę 

chodnika i zatoki autobusowej w Grabównie. 

 

Przewodnicząca Rady zapytała czego dotyczy ta zmiana . 

 

R. Chmielnicki odczytał treść uchwały zebrania wiejskiego oraz szczegóły zmian w 

tabeli Nr 6 –załącznika do Planu Odnowy Miejscowości Grabówno. 

 

Radny Baszczuk zapytał, czy nasz budżet to wytrzyma. 

 

Wójt odpowiedział, że termomodernizacja tego obiektu przewidziana była już 

dawniej, bo budynek wymaga remontu kapitalnego. Sufit i podłoga jest w bardzo 

kiepskim stanie, zresztą wszyscy wiemy jak to wygląda. Teraz ma to być 

zmodernizowane, miedzy innymi poprzez dodanie parkingu, bo teraz korzystamy z 

nienależącego do nas gruntu. Szczególnie jest on potrzebny podczas 

organizowanych tam imprez lub gdy korzystamy z tej sali jako  lokalu wyborczego. 

Tym bardziej, że lokal musi być dostosowany do korzystania przez osoby 

niepełnosprawne. Te standarty musimy spełnić. Dokumentacja musi być 

sprecyzowana i potem jest skrupulatnie rozliczana. Bez tego uzupełnienia wniosek 

zostanie odrzucony i projekt upadnie. Mamy termin do 4 sierpnia dlatego tryb tego 

jest taki szybki. 
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Radny Ochyra zauważył, że lokal w Brzostowie jest chyba przystosowany dla 

niepełnosprawnych. 

 

Sekretarz gminy M.Góra powiedziała, że w Brzostowie mamy lokal wyborczy , gdzie 

jest podjazd dla niepełnosprawnych, jednak nie spełnia wszystkich norm, ponieważ 

jest za wąski i wejście także jest za wąskie, aby osoba niepełnosprawna mogła się 

samodzielnie poruszać, swobodnie  w obydwie strony. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały. 

Głosowanie: 14 głosów „za” na 14 obecnych radnych 

Ad.7.  

Skarbnik gminy E.Jendrzejek przedstawiła projekt zmian w budżecie na 2012 rok. 

Radny Ochyra zapytał dlaczego musimy z własnych środków zakupić agregat, który 

miał być wliczony  w kosztach inwestycji. 

R.Chmielnicki powiedział, że powstało to wskutek pewnego nieporozumienia, 

ponieważ w kontrakcie przewidziany był agregat prądotwórczy i wykonawca go 

dostarczył. Jednak w trakcie prób okazało się , że agregat ten posiada zbyt małą 

moc, dlatego na radzie budowy zapadła decyzja o dostarczeniu nowego o większej 

mocy, w ramach rozliczenia kosztów tego mniejszego. Był to błąd na etapie 

projektowym w specyfikacji. Teraz powstał protokół konieczności, gdzie jest to ujęte. 

Radny Ochyra powiedział, że powinniśmy wyciągnąć konsekwencje za taki błąd i 

obciążyć tymi kosztami projektanta. 

R.Chmielnicki projektant tłumaczy się, że nie miał takiego obowiązku, a my 

spełniliśmy swoje zapisy. Jest to kwestia dochodzenia prawnego swoich praw, ale 

niezależnie od tego musimy mieć nowy agregat, bo oczyszczalnia nie może bez tego 

funkcjonować. Wykonawca nam wymieni stary agregat na nowy za dopłatą w 

wysokości 13 tys. zł. 

Radny Ochyra stanowczo zawnioskował, aby poczynić stosowne kroki prawne w 

celu odzyskania tych pieniędzy. 

Wójt powiedział, że jest bezwzględna potrzeba zainstalowania mocniejszego 

agregatu, bo bez tego oczyszczalnia nie będzie działać. Natomiast trzeba będzie 

przeanalizować ten błąd  i sprawdzić, czy może ktoś za to odpowiedzieć. Jednak 

kwestia dochodzenia będzie miała sens jedynie wtedy gdy zaakceptujemy te zmiany. 

W każdym razie nie wykluczamy dochodzenia odszkodowania od projektanta, ale na 

dziś musimy mieć nowy sprzęt. 
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Przewodnicząca Rady powiedziała, że w takim razie oczekujemy na informacje w 

sprawie odzyskania tych środków. 

R. Chmielnicki dodał, że komisja odbioru tej inwestycji spisała protokół konieczności 

wymiany tego agregatu. 

 Radny P.Zawistowski w związku ze zmianami w budżecie dotyczącymi 

przesunięcia środków na zakup samochodu pożarniczego dla OSP Brzostowo,  jako 

Komendant Gminny OSP, poprosił koleżanki i kolegów radnych o przychylne 

głosowanie w tej sprawie. Ten samochód jest niezbędny dla sprawnego działania 

jednostki, a poza tym złożona oferta Zarządu Wojewódzkiego jest niebywale 

korzystna i druga taka okazja  się już nie pojawi. Dodał także, że jednostka OSP 

Brzostowo sama na ten cel zaoszczędziła 13 tys. zł, natomiast  27 tys. będzie 

pochodziło z budżetu gminy. 

Wójt dodał także, że ma to być samochód lekki o wartości ogólnej ok. 160 tys .zł. z 

czego gminę ma on kosztować tylko 27 tys. zł. 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały. 

Głosowanie: 13 głosów „za”, 1 głos „się wstrzymał” na 14 obecnych radnych 

Ad.8. 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Miasteczko Krajeńskie na lata 2012-2024. 

 

Głosowanie: 13 głosów „za”, 1 głos „się wstrzymał” na 14 obecnych radnych 

 

Ad.9 i 10. 

Radny Ochyra zaproponował, aby przy okazji przebudowy rynku w Miasteczku 

przeprowadzić rurę odprowadzającą wody opadowe do głównego rowu. Dodał, że  

woda spływa z ul. Racławickiej koło p. Orlińskiego i całą ul. Kościuszki aż do 

parkingu. 

Wójt poinformował wszystkich zebranych o apelu władz Warszawy i Wojewody 

Wielkopolskiego o  uczczenie rocznicy wybuchu Powstania Warszawskiego poprzez 

włączenie syren oraz oflagowanie budynków użyteczności publicznej. Ponadto wójt 

zaproponował, aby ze względu na sytuacje życiowe niektórych mieszkańców wsi 

Brzostowo oraz niekorzystne warunki  w rolnictwie i trudności w zbiorach plonów, 

tegoroczne dożynki gminne miały znacznie skromniejszą oprawę i ograniczyły się 

tylko do mszy św. oraz wieńca dożynkowego, a potem do wieczornej zabawy. Tę 

propozycje wójt pozostawił sołectwom do rozważenia i powiedział, że oczekuje na 

propozycje. 
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